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ROLURI  ➲        

PROIECTE DEPUSE ➲     

PROIECTE ADOPTATE ➲  

ACTIVITATE ÎN TEREN, DEZBATERI ➲  

ACTIVITATE ÎN ȘEDINȚELE DE CONSILIU LOCAL ➲  

 
 

ROLURI  
 

➲ membră în comisiile de specialitate sau alte comisii constituite la nivelul consiliului 

local: 
 

actual:  
Comisia dePROBLEME JURIDICE, SERVICII PUBLICE ȘI COMERȚ 

            Comisia deSPORT, TINERET, MEDIU ȘI TURISM 
Comisia mixtă  pentru negocierea prețului de cumpărare a imobilelor 
monument istoric; 
Comisia tehnică pentru evaluarea și vânzarea locuințelor din fondul locativ de 
stat. 
 

 

➲  membră în consiliile de administrație a următoarelor instituții de    

       învățământ din Cluj-Napoca: 
 
 

Colegiul Național "Gheorghe Șincai"; 
Colegiul Tehnic De Transporturi "Transilvania"; 
Liceul Waldorf; 
Colegiul Economic Iulian Pop 
Colegiul Național Pedagogic "Gheorghe Lazăr"; 
Școala Gimnazială "Alexandru Vaida Voevod"; 
Școala Primară "Panda"; 
Grădinița Cu Program Prelungit "Daisy". 
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PROIECTE DEPUSE  

 

 ➲  Proiecte de hotărâri de consiliu local: 
 
                Optimizarea administrației publice clujene: 

Implementarea unei aplicații de monitorizare a statusului proiectelor administrației locale; 
Înființarea unui departament de optimizare continuă a activității din Primărie și instituțiile 
subordonate, pentru a se crește eficiența acestora; 
Regulament de reabilitare și întreținere locuri de joacă; 
Asocierea la inițiativa UNICEF, "Clujul - Localitate prietenă a copiilor"; 
Îmbunătățirea aplicației MyCluj, în principal prin facilități de evaluare a răspunsului primit 
de cetățeni și posibilitatea redeschiderii unei sesizări. 

 
Educație:  
Cumpărarea de către Municipiul Cluj-Napoca a imobilului construcție situat în municipiul 
Cluj-Napoca, str. Burebista, nr. 2  (sediul Dimitrie Cantemir), în vederea extinderii 
infrastructurii școlare a orașului; 
Proiect de construire accelerată  a creșelor în toate cartierele Clujului. 

                
Sănătate: 
Crearea unui centru rezidențial de recuperare pentru persoane cu adicții 
Studiu de Fezabilitate pentru construirea unei maternități noi; 
Alocarea unui fond de reparații pentru Spitalul de Pediatrie; 
Programul de ajutor și educație pentru mame; 
Toalete publice în toate cartierele și dotarea acestora cu  mese de înfășat. 

 
              Urbanism: 

Asigurare pasaje pietonale pe toate șantierele clujene; 
Regulament de reabilitare și întreținere locuri de joacă; 

               Zone de agrement Temporare pe strada ta (în toate cartierele); 
Încetare contract de asociere cu S.C. Farmec S.A în vederea extinderii parcului Farmec; 
Încetare contract de asociere cu S.C. PRITAX INVEST  S.R.L în vederea reorganizării zonei 
Interservisan (parcare și reorganizare pasaje pietonale); 
Parcări de biciclete în școlile clujene. 
 

Mediu:  
Masterplan Arealul Natural Hoia Baciu  
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  ➲   Amendamente depuse  la bugetul local și solicitări făcute în 
plenul  Consiliul local 

 
Buget 
Am atras atenția la fiecare ședință în care bugetul municipiului a fost aprobat sau 
rectificat că cea mai mare problemă a administrației e capacitatea de a implementa 
proiectele pe care și le propune. Am oferit soluții: crearea unei unelte de monitorizare 
a proiectelor pentru a ști unde apar problemele și am cerut implementarea unui 
departament de optimizare continuă, care să aibă ca scop identificarea soluțiilor 
necesare creșterii eficienței. 

 
Eficientizare 
Aplicație management de proiect - în vederea monitorizării proiectelor și de urmărire a 
diferențelor față de estimarea inițială pe tip de proiect; 
Departament de optimizare management administrație publică - analizarea rezultatelor și 
crearea unor planuri de acțiune; 
Schimbarea obiectivelor companiilor din subordinea administrației în unele de tip SMART; 
Manual de branding. 
 

Procesul  de alocare spații din patrimoniu cu chirii modice trebuie revizuit. Începând cu  
regulamentul de alocare al acestor spații, deoarece în forma actuală are mari neajunsuri, cea 
mai mare dintre acestea fiind datorată faptului că solicitările noi de spații sunt neconectate 
de procesul de prelungire al închirierii (astfel ajungem la situația în care vedem chiriași de 
20 de ani cu o oarecare activitate și respingem solicitări noi,  poate mult mai oportune, din 
lipsă de spațiu).  Trebuie revizuite și tarifele, acestea, dacă am înțeles bine, nu au mai fost 
revizuite din 2019. Tariful ar trebui măcar să acopere întreținerea spațiilor libere și munca 
celor care coordonează acest proces, dacă nu să contribuie pozitiv  chiar la bugetul local. 

 
Locuințe de serviciu. Am luat cuvântul pentru a întreba care este justificarea/ utilitatea 
alocării acestor locuințe de serviciu, ele sunt acordate acum ca un beneficiu pentru angajați, 
dar fără a fi justificate de o necesitate pentru administrație. E important să tăiem aceste 
cheltuieli nejustificate. 

 
Am atras atenția asupra faptului că organizarea Serviciului Public pentru Administrarea 
Obiectivelor Culturale are 6 posturi de conducere la 25 de execuție. 
 
Corectitudine, transparență și suport pentru activitatea funcționarilor publici.  
Eliminarea sporurilor pentru condițiile de muncă ale funcționarilor publici și 
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implementarea unui sistem de evaluare și bonusare pe bază de performanță. 
 
Sala Polivalentă. Am solicitat demiterea managementului actual ca urmare a 
achizițiilor de lux făcute în decembrie 2020 și am solicitat un audit Curții de conturi . 
Aceasta a găsit nereguli și a înaintat dosarul către DNA Cluj. 
 
Poliția locală. Am cerut ca următoarele rapoarte să prezinte situația sub formă SMART 
(Specific Măsurabil Adecvat Realist În Timp) și să prezinte care sunt efectele acestei 
munci, prin urmărirea și raportarea indicatorilor de performanță (reducerea numărului 
de construcții ilegale, a numărului infracțiunilor, a șantierelor ce nu respectă normele) 
și nu printr-o evaluare cantitativă a numărului de amenzi. 

 
Infrastructură  
 
Studiu de fezabilitare creare parcare în zona Interservisan, cartierul Gheorgheni; 
Strategie de dezvoltare a zonelor rezidențiale, noi investiții în  infrastructură, prima dată 
Reamenajare zona Hermes;               
Realizare legătura rutieră străzile Nicolae Drăganu - Mozart; 
Sens giratoriu la intersecția Fagului, Borhanciului, Brâncuși și Romul Ladea; 
Optimizarea rutelor de autobuz existente și mai bună conectare a cartierelor noi, inclusiv 
prin rute nocturne de transport; 
Modernizare Piața Mărăști; 
Lipsa trotuarelor -  La solicitarea locuitorilor de pe strada Valea Chintăului; 
Strada Hameiului, neasfaltată de 10 ani; 
Lipsa trotuarelor - La solicitarea locuitorilor de pe strada Valea Chintăului; 
Locuințe fără autorizație de construire (Valea Chintăului, Valea Fânațelor); 
Locuințe pentru tineret. 

 
Cultură  
 
Voucher cultural - susține și sectorul cultural și are în vedere că 2022 este Anul tinerilor la 
nivel european; 
Filarmonica - stadiu proiect și asumarea unui plan realist. 
 

Educație 
 
Premierea elevilor de nota 10 nu este suficientă - aceștia trebuie  să participe în definirea 
politicilor publice;   
Centrul de educație timpurie (Creșe) - accelerarea investițiilor în infrastructura  
educațională;  
Implicarea în soluționarea mutării personalului în subordinea Ministerului Educației; 
Loc de joacă incluziv pentru copiii cu dizabilități motorii sau de altă natură; 
Centre pentru combaterea discriminării, a hărțuirii și a violenței de gen în campusurile 
universitare. 
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                                ROLURI  ➲        

                     PROIECTE DEPUSE  ➲     

PROIECTE ADOPTATE ➲   

ACTIVITATE ÎN TEREN, DEZBATERI ➲ 

ACTIVITATE  ÎN ȘEDINȚELE DE CONSILIU LOCAL ➲  

 
 

PROIECTE și INIȚIATIVE ADOPTATE  
 
 

 ➲  Hotărâri de Consiliu Local votate și adoptate în Consiliul Local  ( ⟳  în 
lucru / ✅ implementate ) 

 

✅Hotărârea 434/2023 Încetarea la termen a Contractului de asociere în 

participațiune nr. 18 din 10.11.1998, astfel cum acesta a fost modificat prin act 

adițional, încheiat cu S.C. PRITAX INVEST S.A. (în prezent S.C. PRITAX INVEST 

S.R.L.).   

 
 

 
 ➲  Amendamente implementate sau măsuri implementate în urma 

discuțiilor cu departamentele Primăriei ( ⟳  în lucru /  ✅ implementate ) 

 

 

⟳ Implementarea unei aplicații de monitorizare a statusului proiectelor 
administrației locale; 
⟳ Toalete publice în toate cartierele și dotarea acestora cu mese de înfășat.  

✅ Parcări de biciclete în școlile clujene (promisiune dl. Tarcea că se va 
implementa);    
✅ Repararea scărilor care fac legătura între strada Semenicului și strada Năsăud 
  

 

✅ Modificarea regulamentului creșelor - Obligativitatea creșelor de a asigura   
                trimestrial ședințe de informare asupra evoluției copiilor;  

        ✅ Reabilitarea străzii Gorunului; 

        ✅ Cadastrarea străzii Hameiului și inițierea proiectului de reabilitare; 

✅ Restricționarea accesului autoturismelor în parcul Bibliotecii “O. Goga”; 

✅ Toalete publice în toate cartierele și dotarea acestora cu  mese de înfășat 
(promisiune dl. Tarcea că se va implementa). 



 
 

INTERNAL USE 

 
 

 

 ➲  Alte proiecte sau inițiative ( ⟳  în lucru / ✅ implementate ) 
 

⟳ Orașul pentru copii - implementarea, monitorizarea și implementarea 
strategiei USR Cluj de a transforma orașul Cluj-Napoca într-un oraș prietenos 
cu copiii.  

  ✅ Solicitare audit Curtea de conturi pentru achizițiile realizate de către 
managementul Sălii Polivalente.  În urma rezultatului s-a trimis dosarul către 
DNA. 

    ✅Harta locurilor de joacă din Cluj-Napoca.        

 

                     ROLURI  ➲        
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ACTIVITATE ÎN TEREN, DEZBATERI➲ 
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Activitatea în teren este  una dintre prioritățile mandatului meu de consilier local și 
constă în întâlniri de cartier, vizite în zone cu probleme, la solicitarea cetățenilor, 
audiențe, participare la ședințele de Consiliu de Administrație a școlilor,  
participarea la mese rotunde, dezbateri, întâlniri de lucru sau acțiuni de 
voluntariat.  
 
Participare regulată la ședințele  Consiliului  Civic al Cluj-Napoca.  
 

 ➲  Întâlniri de cartier și  vizite la solicitarea cetățenilor 
 

Am organizat sau am participat regulat la întâlniri cu cetățenii în toate 
cartierele orașului, pentru a discuta despre problemele specifice:  
 
Semenicului- Năsăud: Am organizat o dezbatere cu locuitorii acestei zone 
pentru a prelua nevoile lor în vederea depunerii unui proiect de amenajare a 
zonei  
 
Cartierul Borhanci - Având în dezbatere publică un nou PUZ în zona Romul Ladea 
- Cezar Boliac, într-un  cartier care nu are infrastructură educațională și de 
transport necesară, am adus în discuție, în plen, această problemă.  
Cartierul Someșeni – problemele semnalate de cetățeni sunt legate de lipsa 
trotuarelor (pur și simplu nu există trotuare sau sunt foarte mici ), a iluminatului 
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public, a lipsei locurilor verzi și a parcurilor, a locurilor pentru plimbat câini, a 
siguranței în școala de cartier, de insuficiența locurilor la creșă și grădiniță și 
supraaglomerarea cu copii veniți din comunele apropiate. 
Cartierul Europa - problemele semnalate de cetățeni sunt legate de lipsa 
trotuarelor, a traficului, a lipsei infrastructurii școlare și am preluat propunerile de 
optimizare a traseelor între zonele de acces. 
Cartierul Bună Ziua - la invitația locuitorilor, am mers pentru a identifica locații 
unde s-ar putea construi un Hub educațional și pentru a discuta despre problemele 
cartierului: lipsa locurilor de parcare, traficul, lipsa infrastructurii școlare și 
aspectul deteriorat al unor clădiri relativ noi. 
Cartierul Între lacuri – locatarii se plâng în primul rând de lipsa locurilor de 
parcare, de lipsa unei creșe și de mizeria de pe străzi. 
Cartierul Iris - Probleme mari cu curățenia, praf, șantiere care nu respectă regulile, 
locatarii se plâng că poliția locală nu patrulează aceste străzi. 

 
 
Mărăști, Piața Mărăști - degradarea avansată a Pieței Mărăști, lipsa căilor de 
evacuare, ventilația deficitară, construcțiile ilegale, lipsa spațiilor verzi, 
blocajele rutiere. 
 
Iris, Parcul Pădurea Clujenilor - lipsa infrastructurii educaționale, lucrările de 
consolidare a aleilor, acces, uscarea vegetației nou plantate, întreținerea 
deficitară a zonelor verzi.  
 
Mănăștur, Parcul Mehedinți - lipsa locurilor de parcare, Baza La Terenuri.  
 
Între Lacuri, Parcul Între Lacuri - lipsa creșelor din cartier, deservirea 
cartierului de transportul public, rețeaua de piste de biciclete.  
 
Mărăști, Parcul Aurel Vlaicu - siguranța publică, parcurile pentru căței, 
salubrizarea parcului, regenerarea zonei.  
 
Gheorgheni, Parcul Detunata - amenajarea parcului, design-ul locurilor de 
joacă, reabilitarea aleilor din parc, plantări de arbori tineri.  
 
Grigorescu - vizitarea șantierului renovării Malurilor Someșului. 

 
Dâmbul Rotund - lipsa spațiilor verzi, străzi nereabilitate. Strada Viile 
Dâmbului Rotund, strada Rubinului , strada Gheorghe Sion , colonia Breaza. 
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Am vizitat următoarele locații la solicitarea cetățenilor:  

 
Parcul Hașdeu - Am mers în campusul Hașdeu  la invitația locuitorilor din 
proximitatea parcului unde se dorește construirea unui nou cămin și voi solicita 
Primăriei să aibă loc o nouă dezbatere publică.  
Strada Hameiului - La invitația cetățenilor care locuiesc aici, am mers la această 
locație și am luat la cunoștință situația deplorabilă a întregii zone. Le-am propus 
celor care ne-au chemat să vină în ședința de Consiliu local, să prezinte problema și 
să solicite rezolvare. A doua zi, după mai bine de 10 ani în care nu s-a intervenit 
niciodată, strada a fost curățată și nivelată. 
Valea Chintăului - La invitația unor cetățeni care locuiesc în acest extravilan al 
orașului, am evaluat situația, i-am invitat în ședința de Consiliu local, am luat 
cuvântul în plen pentru a cere Administrației să nu mai așteptăm 10 ani până  luăm 
o decizie legată de dezvoltările ilegale din zonă (peste 200 de case construite ilegal). 

 
Am făcut o interpelare pentru a afla numărul real al locuințelor ilegale de la 

nivelul orașului (Valea Chintăului și Valea Fânațelor), al numărului de amenzi și al 
proceselor intentate de către administrație.  Din păcate, răspunsul primit pentru 
Valea Chintăului (31 de case identificate ca fiind construite ilegal, 15 amenzi și doar 
3  procese pe rol cu toate ca sunt mult m  

 
Strada Mecanicilor - la invitația cetățenilor din zonă, am luat la cunoștință 
problemele cauzate de traficul intensiv de pe această stradă și voi depune, împreună 
cu aceștia, un proiect de HCL care ar duce la rezolvarea acestei situații. 
PArcul Detunata - trebuie reamenajat integral 
Parcul Colina - la invitația cetățenilor, am fost în Parcul Colina, parc care va fi 
distrus odată cu construcția noii centuri metropolitane. S-au propus mai multe 
soluții alternative care ar permite ca parcul să își păstreze destinația. Voi încuraja 
participarea cetățenilor la dezbaterile care au loc pe acest subiect. 
Strada Uliului - am depus mai multe interpelări referitoare la lucrările de 
consolidare a străzii și la situația pompei de apă și canalizării.  
Zona Cetățuia - am solicitat întreținerea mai bună a zonei verzi și a vegetației, 
astuparea gurilor de canal descoperite, instalarea unei toalete publice.  
Strada Gheorghe Sion -  cetățenii ne-au solicitat informații legate de data de start 
a lucrărilor de amenajare. 
Strada Edgar Quinet - o stradă cartier fără trotuare, fără scurgere apă pluvială, fără 
parc, murdară. Am atras atenția asupra situației pentru a prioritiza investițiile 
necesare. 
Strada Voroneț - am remarcat lipsa trotuarelor și am solicitat primarului să venim 
cu un proiect amplu care să identifice toate zonele, publice sau private, din oraș, 
unde trotuarele nu sunt bine dimensionate, pentru a putea prioritiza investițiile. 
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Făget - Ansamblul de blocuri din spatele restaurantului Roata, blocuri fără ieșire la 
stradă, din comuna Florești, de care aparține. 
Strada Moș Ioan Roată - locatarii vor să se găsească o soluție pentru amenajarea 
unui loc de joacă, deoarece cel vechi a fost desființat, iar parcul cimitir nu e o 
opțiune. Am discutat cu directorul tehnic,  domnul Virgil Poruțiu și se caută soluții 
pentru a acomoda această cerere. 
Strada Muncii - lipsă stații de tramvai în zona Tetarom, curățenia. 
Gunoi pe dealul de pe strada Semenicului - strada Năsăud - am depus multiple 
sesizări pentru salubrizarea acestei zone.  

 

 ➲  Participare dezbateri,  mese rotunde, întâlniri de lucru   
 

 
Someș Delivery 2021 - am participat la ateliere pe teme precum gestionarea 
deșeurilor care  poluează Someșul, culoare verzi-albastre, bugetare participativă.  
 
Valea Chintăului și Valea Fanatelor- discuții la fața locului despre problemele zonei 
și a situației imobilelor construite fără autorizație de construcție.   
 
Deschiderea anului școlar 2021 - 2022 -  dezbatere online cu prof. Dr.  Răzvan 
Cherecheș, despre măsurile pe care administrația locală ar trebui să le 
implementeze, pentru  a limita răspândirea virusului Covid-19 în mediul școlar.  

 
Întâlnire cu reprezentanți ai sectorului cultural independent clujean pentru a 
discuta regulamentul de finanțare a activităților și evenimentelor culturale.  
 
Cluj-Napoca, orașul pentru copii - conferință de presă dedicată  inițiativelor USR pe 
tema infrastructurii pentru copii: locuri de joacă, creșe, școli, etc.  
 
Educație, Greva personalului din creșe, 2022 - întâlniri și masă rotundă cu 
personalul aflat în grevă  și senatorul Ștefan Pălărie, pentru a identifica soluțiile 
problemelor apărute ca urmare a mutării din subordinea Administrației publice în 
subordinea Ministerului Educației 

 
Sănătate, Cluj-Napoca - masă rotundă pe teme de sănătate naționale și locale: 
spitalul regional, spitalul de copii, Maternitate nouă în Cluj-Napoca.  

 
Femei în politică - am participat la 2 dezbateri pe această temă, organizate de către 
asociațiile ASUR și FiP. 
 
Tur ghidat de mobilitate urbană sustenabilă - tur ghidat dedicat problemelor din 
transportul public clujean și  infrastructurii de transport din oraș.  
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În perioada octombrie 2020 - octombrie 2023,  în cadrul ședințelor  Consiliului 
Local,  am avut intervenții pe următoarele subiecte:  
 

o Solicitare includere a cheltuielilor de mentenanță în proiectul  Trenului  
Metropolitan; 

o Sala Polivalentă - solicitare explicații creștere cheltuieli de întreținere în 
context pandemic;  

o Fundamentare prețuri contract deszăpezire, Supercom; 
o Susținere proiect de achiziție echipamente IT pentru                 școli în context 

pandemic; 
o Lărgire strada Mărginașă; 
o Taxe și impozite. Administrația trebuie sa fie un partener al antreprenorilor 

clujeni. Propunere pentru a ajuta industria Horeca cu scutiri de impozit/ taxe 
pentru venituri în context pandemic. 

- Regândirea ajutorului de minimis. Sistemul “primul venit - primul servit” nefiind 
unul optim; 

o Necesitatea introducerii de elemente de management în planul anual de 
acțiune privind serviciile sociale administrate și finanțate din bugetul 
municipiului Cluj-Napoca pentru anul 2021.  

- Am cerut regândirea integrală a modului în care se evaluează activitatea Direcției 
Generale Poliția Locală Cluj-Napoca, deoarece obiectivele nu sunt de tip SMART, ele 
nu trebuie sa fie doar cuantificabile ci și să răspundă scopului. 

- Care mai e necesitatea locuințelor de serviciu? 

 

 

o Susținem aderarea la Acordul privind orașele verzi, dar solicităm prezentarea 
modului  prin care monitorizăm implementarea acestuia. 

o Solicitare termen de finalizare al Registrul local al Spațiilor Verzi. 
- Bugetul Local 2021 și nevoia de a crește investițiile în cartiere. 
- Bugetul 2021 al Societății de Termoficare - Solicitare document de strategie. 
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- Construire imobil P+2E+R pe strada Bistriței. Vot împotrivă și luare de cuvânt 
privind clădirile caraghioase acceptate spre construire de către administrația 
clujeană. 

- Vot pentru înființarea direcției de digitalizare cu mențiunea că e important să avem 
rapoarte ale activității acestora. 

- Planul pentru anul 2021 al Direcției Generale Poliția Locală a municipiului Cluj-
Napoca nu conține obiective măsurabile și nu au implementat solicitările anterioare 
de reorganizare a raportului. 

- Argumentez votul împotrivă la aprobarea situațiilor financiare ale societății Sala 
Polivalentă și atrag atenția asupra faptului că doresc să crească costurile cu salariile 
fără a le corela cu o creștere a veniturilor companiei. 

 

- RADP înregistrează pierderi mari. 
o Raportul implementării Planului de Calitate a Aerului. 

- Finanțările nerambursabile pentru ONG-uri și sectorul cultural și cel sportiv. 
Procesul de alocare a fondurilor trebuie digitalizat și revizuit.  

- Regulamentul de închirieri locuințe din patrimoniul administrației trebuie 
regândit.  

o Solicit să primim informațiile legate de buget în format Excel, editabil. 
- Sala Polivalentă Cluj-Napoca .  
- Aprobare buget rectificat. Amendament privind stabilirea nivelurilor pentru 

valorile impozabile, impozitele și taxele locale pentru anul 2022. 
- Proiectele de cadastrare nu conțin și nevoia sau motivarea pentru care sunt 

prioritizate. 
- Valea Chintăului - locuințe fără autorizație de construcție. 
- Aprobarea bugetului general al municipiului Cluj-Napoca și rectificarea acestuia. 
- Sala Polivalentă - audit cheltuieli de lux. 
- Finanțarea metroului și încadrarea în jaloanele PNRR. 
- Nevoia unei strategii de dezvoltare a infrastructurii educaționale coerente 
- Consolidarea capacității Municipiului Cluj-Napoca în implementarea măsurilor 

anticorupție. 
- Amendamente la proiectul de constituire a Consiliului Consultativ de Tineret Cluj-

Napoca și aprobarea Regulamentului de Organizare și Funcționare. 
- Execuția bugetară deficitară.  

o Termen amenajare parc Zona Observator, cartier Zorilor, din municipiul 
Cluj-Napoca. 

- SIDU; PMUD. Strategia de dezvoltare digitală. 
- Salarii de bază pentru funcționarii publici. 
- Execuție bugetară deficitară. Susținerea listei de amendamente la bugetul local pe 

2022. 
o Evaluare activitate Direcția Generală Poliția Locală. 

- Depuneri proiecte  PNRR. 
- Rectificare buget general. Sala Polivalentă. Suport Ucraina. Solicitare suport sală 

gimnastică ritmică. Cadastrare strada Hameiului. Reabilitare B-dul 21 Decembrie 



 
 

INTERNAL USE 

1989. Stadiu implementare Plan integrat de calitate a aerului. Calitatea serviciilor 
de deszăpezire și curățare stradală. 

- Finanțarea sectorului cultural independent. 
o Raportul financiar al CTP;  Locuințe de serviciu. Amendament contract 

prelungire concesiune McDonalds 
- Drept de preempțiune achiziție imobil str. George Barițiu nr.10. Sistem de 

management al deșeurilor. Sporul de obezitate (de condiții de muncă). Solicit 
administrației să implementeze un sistem corect de bonusare a performanței și să 
nu apeleze la soluții precum sporurile pentru condițiile dificile de lucru ale 
funcționarilor publici. Am solicitat și un audit asupra modului în care DSP a 
întocmit acest raport. 

- Centura metropolitană. PUZ str. Borhanci. 
- Proiectul de amenajare al zonei Cetățuia și acțiunile de mentenanță care ar trebui 

luate până la finalizarea implementării proiectului. 
- Participare târguri internaționale -  îndeplinire obiective propuse. 
- Execuție bugetară deficitară. Amendament strategia de iluminat public. Criterii de 

performanță pentru serviciul de curățenie stradală. SF drum Transregio Feleac TR35 
- Etapa 1, Centura metropolitană și drumuri de legătură. 

- Actualizarea indicatorilor tehnico-economici metrou; întârzierile acumulate de  
proiectul metroului.  

- Restructurare urbană zona de nord a orașului = oportunitate să nu repetăm erorile 
din trecut, RADP - asfaltare străzi. Situația creșelor de la trecerea în subordinea 
Ministerului Educației. Pasaj de legătura cu str. Corneliu Coposu.  

- PNRR, Componenta 10 .  Investiții în locuințe pentru tineret și autobuze școlare 
electrice 

- Privind aprobarea P.U.Z. – Reamenajare zona Piața Mărăști și a străzilor adiacente, 
construire parking subteran. Proiect din inițiativa primarului. 

- Analiză date recensământ 

- Extinderea parcului Farmec 

- Planul de ordine și siguranță publică al Direcției Generale Poliția locală a 
municipiului Cluj-Napoca, pentru anul 2023. 

- Stadiul registrului digital al spațiilor verzi 

 

 


